
Referat Skb-møde 
 

Onsdag den 23/10 2024 kl. 17.00 – 19.30 
  
 

Dagsorden:  

 

Punkt  Emne  

0  Valg af ordstyrer   

Pham 

1  Godkendelse af dagsorden  

Godkendt  
2  Meddelelser fra Elevrådet  

Formand og næstformand har været afsted til lidt forskelligt. 

De har været på rådhuset - team: diskrimination. - elevrådet fik den ide, at få nogen ud og 

tale med klasserne. 

KFE (Københavns kommune fælles elevråd) - Valby skole elevråd stillede ikke op 

 

Temadag på skolen i sydhavnen – recycling – ide: at lave en byttecentral for 

mellemtrinnet/udskolingen med tøj. 

 

Store og lille elevråd haft fællesmøde. 

 

Ide: loppemarked – for hele skolen 

 

   
Sager til behandling:   

3 Opsamling på kontaktforældremødet 

- Hvad tager vi med videre 

Drøftelse af udskolingsmodel 
 

Gode snakke, skærmprincip var på dagsorden. Hver årgang kom med deres besyv. 
Udskolingens elevers forældre gav udtryk for at stoppet for mobiler var gået godt. 
Der var bekymringer omkring at alt nu blev analogt. Det blev mandet i jorden, da der naturligvis 

stadig vil være brug af computere i undervisningen. 
 

Søren Østergaards oplæg omkring fælleskab (forrige kontaktforældremøde) blev vendt. 
 

Klassedeling ved overgang til udskolingen (ikke punkt på dagsorden) – bekymring blev delt og 

taget med. 
 

 
 

4  Drøftelse af princip vedr. skolens organisering 

Skolen har lavet et udkast, som bestyrelsen kan arbejde ud fra. 

Den fortsatte proces – vi udskyder den for nu, så den følger beslutningerne omkring den 

nye skoleaftale.  

På i november. 



 

5  Spisepause 

6 Den årlige inklusionsdrøftelse 

Data for skolen blev gennemgået 

7 Korte meddelelser fra   

• Formanden - intet nyt 

• Ledelsen  -  intet nyt 

• Medarbejderrepræsentanterne - tak for indsatsen på lærernes dag 

• Andre - intet nyt 
 

8 Kommende sager: klassesammenlægningsprincip for udskolingen januar 

9  

    
  
  
  

 


